

SKIM INSENTIF PEMAMPANAN PENGEKSPORT (SIP²)



PERKARA	PENERANGAN
Objektif	Menyokong dan memperkukuhkan keupayaan dan kebolehan para usahawan/pengeksporth Malaysia untuk memasuki pasaran antarabangsa.
Tujuan	<ul style="list-style-type: none">• Menyokong pengeksporth/usahawan untuk memperluaskan perniagaan serta mengembangkan kreativiti di peringkat antarabangsa.• Menggalakkan dan memudahkan pengeksporth/usahawan dalam mencari pasaran baharu untuk barangan keluaran mereka serta meningkatkan kebolehpayaan Perusahaan Kecil dan Sederhana ("PKS") sebagai pengeksporth dalam jangka masa panjang.• Membantu pengeksporth/usahawan mengurangkan kos operasi mereka supaya dapat bersaing dalam perdagangan antarabangsa.
Saiz Program	RM750 juta.
Tempoh Permohonan	1 Januari 2025 sehingga 31 Disember 2025 atau sehingga dana habis digunakan, mana yang terdahulu.
Sektor Sasaran	Semua sektor dan industri seperti termaktub dalam mandat EXIM Bank.
Kelayakan Pemohon	<ul style="list-style-type: none">• PKS and bukan PKS yang berdaftar dan ditubuhkan di Malaysia.• Pemilikan majoriti sebanyak 51% oleh warganegara Malaysia.• Telah beroperasi dengan minimum 6 bulan dan bersedia untuk eksport.
Kemudahan Yang Ditawarkan	Semua produk pembiayaan yang ditawarkan EXIM Bank tidak termasuk Pembiayaan Semula Eksport Kredit ("ECR") dan Perlindungan Kredit Perdagangan.
Tempoh Pembiayaan	Sehingga 7 tahun
Jumlah Pembiayaan	<ul style="list-style-type: none">• Sehingga RM20 juta setiap syarikat.• Sehingga RM50 juta untuk setiap kumpulan syarikat atau syarikat-syarikat berpemilik/pengarah yang sama.
Kadar Keuntungan kepada Pelanggan	Kadar pembiayaan semasa Bank ditolak kadar insentif SIP2 setahun.
Kadar Insentif SIP ²	1% setahun.
Cagaran / Jaminan	<ul style="list-style-type: none">• Jaminan pembiayaan daripada Credit Guarantee Corporation ("CGC") atau lain-lain penyedia jaminan pembiayaan (tidak termasuk Syarikat Jaminan Pembiayaan Perniagaan Berhad ("SJPP")).• Sekuriti/jaminan yang diterima oleh Bank.• Jaminan peribadi/jaminan bersama dan berasingan/jaminan korporat.

